
Kielce, сіп. 14 sierpnia 2024 r.

Mieszkańcy ul. Okrzei/Sabinówek

Pani

Agata Wojda 

Prezydent 

Miasta Kielce

. / \ i  • М І Л Ь  .
■Ydzinl Л і і ш і п і і і г л г і і  i * 

K.A.Nc JtLA5U \  NA

2 5 -10- 28Й

My niżej podpisani mieszkańcy ul. Sabinówck zwracamy sic z prośba o budowę drogi 

asfaltowej na ulicy Sabinówck w Kielcach. Z wielkim zaniepokojeniem przyjęliśmy 

informację, że tak ważna inwestycja jak budowa w w ulicy mimo wiciu monitów z zarządcy 

jakim jest Miejski Zarząd Dróg w Kielcach, dalej nie jest realizowana.

Prośbę swoją motywujemy fatalnym stanem ulicy, gdzie występują głębokie d/iury 

i kolein) . Przejazd tą ulicą wymaga dużej ostrożności i nawet przy malej prędkości naraża 

pojazdy na uszkodzenia. Poruszanie się samochodami po ul. Sabino wek podczas suszy nawet 

minimalną prędkością powoduje unoszenie się tumanów kurzu, który osiada na elewacjach, 

oknach, tarasach i szkodzi naszemu zdrowiu. Budowa ulicy znacznie poprawi bezpieczeństwo 

i jakość życia mieszkańców, Ulicą tą nie da się przejechać bez narażenia się na uszkodzenie 

auta. a spacer z wózkiem i dzieckiem często okazuje się ponad siły i możliwości, Nieustanne 

zasypywanie powstałych dziur jest jedynie doraźne i po kolejnych ulewach stan drogi wraca 

do pierwotnego stanu, czyli pojaw iają się kolejne zapadliska. Generuje to jedynie dodatkowe 

koszty dla miasta, a efekt jest mizerny i krótkotrwały. Zaznaczyć należy, iż użytkownicy ulicy 

$a mieszkańcami wieloletnimi, płacącymi od wielu lat regularnie podatki i liczą na to. że władze 

miasta zapewnią im wymagane w XXI wieku warunki do życia. Nadmienić należy, że ulica ta 

znajduje sic wr samy m centrum miasta i psuje również jego wizerunek.

Mając na uwadze powyższe, wnosimy o ujęcie w planie budżetu Miasta Kielce 

i zrealizowanie inwestycji polegającej na budowie drogi asfaltowej ulicy Sabinówck.

Jednocześnie oświadczamy, iż jako osobę reprezentującą w spraw ie niniejszej petycji

ustanawiamy


